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Onderwerp : 15 juni consultatie (locatiekeuze) nieuwbouw kindcentrum Cunera in Bakkum 

Geachte raad, 

Op 23 februari jl. is het voorstel inzake de onderwijshuisvesting in Bakkum in de raadscommissie 
besproken. Uit het debat is de conclusie getrokken dat er voor het voorstel om kindcentrum 
Cunera op locatie Vondelstraat te bouwen en om verkeersonderzoek te doen voor de inpassing 
van de Vrijeschool Castricum op de Prof. Winklerlaan op dat moment geen meerderheid was.  
Ook voor mogelijke andere varianten voor een nieuw kindcentrum Cunera (locatie Prof. 
Winklerlaan, verdeling over de locaties Vondelstraat en Prof. Winklerlaan) lijkt geen meerderheid 
te zijn. Wel bestond in de commissie overeenstemming over het buiten beschouwing laten van de 
Vrijeschool in de opgave om voor kindcentrum Cunera in Bakkum nieuwe huisvesting te 
ontwikkelen. 

Vervolg 
Deze situatie noopt ons ertoe om met de gemeenteraad in gesprek te gaan om richting te krijgen 
voor het vervolg van dit proces. 
Hiertoe hebben wij de volgende vragen geformuleerd: 

1. Verwacht u eerdaags een nieuw voorstel van het college of t.z.t. een voorstel op basis van
het nieuwe IHP?

2. Is het kappen van bomen op/naast locatie Prof. Winklerlaan bespreekbaar;

 om het bouwvlak te vergroten en/of

 ten behoeve van de verkeersontsluiting?
3. Blijft het uitgangspunt nieuwbouw voor een kindcentrum of is alleen bouwen voor het

onderwijs bespreekbaar?
4. Vanaf 2030 daalt het aantal leerlingen van de Cunera in de prognoses onder de 300. In

2036 worden er nog 241 leerlingen verwacht. Is het bouwen voor minder dan 300
leerlingen bespreekbaar?

5. Is een gymzaal in Bakkum voor het bewegingsonderwijs van de groepen 3 t/m 8 (niet zijnde
de speelzaal voor de groepen 1 en 2) nog steeds het uitgangspunt?

Wij horen graag uw reactie hierop. In de agenda van de raadscommissie van 15 juni is hiervoor tijd 
opgenomen. Daarbij verzoeken wij u om de vragen/bespreekpunten die bij u leven en waarvan u 
graag de mening van de raadsfracties en/of het college wilt weten vóór 15 mei aan de griffie te 
zenden. 
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Wij beseffen dat dit een ongebruikelijke werkwijze is maar wij zien op dit moment geen andere 
mogelijkheid om naar een oplossing toe te werken. Wij willen hiermee voorkomen dat er verdere 
onnodige onrust ontstaat onder ouders, leerlingen, personeel en het schoolbestuur van de Cunera, 
alsmede bij inwoners door het aandragen van voorstellen die niet door uw raad worden gedragen.  

Wij hopen op een constructief richtinggevend debat op 15 juni. 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Castricum, 

De heer W. van Twuijver De heer drs. A. Mans 
secretaris burgemeester 
ondertekening 


